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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1384 Åtgärdande av farliga obevakade järnvägsövergångar

Sverige har över 3 500 obevakade järnvägsövergångar.

Nyligen omkom två ungdomar mycket tragiskt i en olycka utanför Timrå. 
Trafikverket beräknar att det årligen dör cirka två personer vid landets 
obevakade övergångar.

Utbyggnadstakten för landets obevakade övergångar är mycket låg, och många 
fler människor kommer att förlora sina liv vid dessa övergångar. Detta är ju inte 
bara tragiskt utan helt oacceptabelt och behöver självklart lyftas upp och 
åtgärdas.

Att planera för olönsamma höghastighetståg samtidigt som bristerna i det 
befintliga järnvägssystemet är så uppenbara verkar långt ifrån välplanerat. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att öka utbyggnadstakten och 
därmed kraftfullt minska ned antalet obevakade järnvägsövergångar? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-22
Besvaras senast
2021-02-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


